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مدیرعامل شرکت سنگ آهن مرکزی بافق در بازدید از بیمارستان حضرت ولی عصر (عج) بافق :

سنگ آهن مرکزی برای تکمیل زنجیره سلامت در بافق 1000 میلیارد ریال سرمایه گذاری می کند
مدیرعامل شرکت سنگ آهن مرکزی ایران-بافق، از انجام سرمایه گذاری ۱۰۰ میلیارد تومانی برای تکمیل زنجیره سلامت و درمان در شهرستان بافق خبر

داد.

به گزارش خبرنگاران گروه جامعه گزارش خبر، مجتبی حمیدیان در حاشیه بازدید از مراکز بهداشت و درمان مجموعه سنگ آهن مرکزی گفت: فعالیتی را
از یک سال و نیم گذشته با همکاری مجموعه HSE و ایمنی شرکت شروع کردیم و با چند شاخصه از جمله بهره برداری سریع و وجود ظرفیت نیاز در

منطقه، یک سری طرحهای توسعهای در حوزه بهداشت و درمان رقم زدیم.

وی افزود: در حوزه دندان پزشکی در مجموعه درمانگاه، ۲ یونیت را سال گذشته راه اندازی کردیم و ۲ یونیت دیگر در فضای باز بیرون آمادهسازی شد.

حمیدیان گفت: بخش طب کار را توسعه دادیم و آزمایشگاهی برای شناسایی بیماری سرطان و تستهای دورهای تجهیز شده است.

مدیر عامل شرکت سنگ آهن مرکزی بیان داشت: مرکز پیشگیری از بیماریهای غیر واگیر، در ادامه حوزه طب کار در حال تکمیل است که از مراکز خاص
کشور است که یک مجموعه صنعتی راه اندازی کرده است.

حمیدیان ادامه داد: مرکز انتقال خون هم از قبل راه اندازی شده بود که در حال حاضر در حال توسعه ظرفیت آن هستیم.

وی خاطرنشان کرد: مرکز کاردرمانی و گفتار درمانی سنگ آهن مرکزی نیز سال گذشته به بهره برداری رسید که در ابتدا با ظرفیت پوشش ۸۰ نفری شروع
به کار کرد که امروز به ۸۰۰ نفر زیرپوشش، رسیده است.

حمیدیان تصریح کرد: در حال توسعه این مرکز هستیم تا ظرفیت آن را به ۲ برابر ظرفیت فعلی برسانیم.

وی گفت: مرکز تصویربرداری نیز در حال تکمیل تجهیزات است و دستگاه تصویربرداری OPG برای دندان، تا هفته آینده وارد شهرستان و بهداری میشود
و چندین دستگاه تصویربرداری دیگر در سال پیش رو آماده میشود.

مدیرعامل شرکت سنگ آهن مرکزی ایران-بافق عنوان کرد: دستگاه MRI آماده است و وارد گمرک شده و قرارداد آن منعفد شده و باید زیرساخت مکانی
آن آماده شود تا وارد شهرستان کنیم.

وی گفت: یک پکیج ۱۰۰ میلیاردی برای تکمیل زنجیره سلامت در یک فاز دیده شده است.

حمیدیان افزود: یونیتهایی که سرمایه گذاری میکنیم در بازه پنج تا ۲۰ میلیارد تومان است و طرح توسعهای در نظر داریم که بالغ بر ۲ هزار متر ساخت
و ساز باید انجام شود.

وی خاطرنشان کرد: نه تنها کارکنان سنگ آهن بلکه تمامی مردمی منطقه میتوانند از خدمات این پکیجها استفاده کنند.

مدیرعامل شرکت سنگ آهن مرکزی ایران-بافق گفت: طبق گزارشها بالای شش هزار نفر در سال گذشته ویزیت انجام دادیم که به عبارتی یک بار حداقل
به مردم شهرستان خدمات دادهایم.


